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Protokół nr XXXI / 05 
 

z sesji Rady Gminy Nędza w dniu 18 kwietnia 2005 roku godz.15.30  
 

  Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący RG mgr Waldemar Wiesner , stwierdzając prawomocność 
obrad , na sesję przybyło 13 radnych ( nieobecni radni Norbert Klinik i Krystian Okręt) . 
 
Przewodniczący RG odczytał treść Apelu poświeconego zmarłemu 2 kwietnia 2005 roku o godz.21.27 
PapieŜowi Janowi Pawłowi II -  radni wstając uczcili pamięć PapieŜa. 
 
O godz.15.35  na salę obrad przybył radny Norbert Klinik.  
 
 
Przewodniczący RG odczytał  wniosek Wójta Gminy o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały 
w sprawie  uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Nędza (zał.)  
 
Wójt Gminy mgr Franciszek Marcol wyjaśnił ,Ŝe na poprzedniej sesji w trakcie omawiania projektu 
regulaminu wyraźnie stwierdził ,Ŝe ze względu na terminy wynikające z przepisów ustawowych jego 
treść nadzór prawny moŜe zakwestionować , poniewaŜ nie ma jeszcze wypracowanego stanowiska 
dotyczącego poszczególnych zapisów , nie ma wiec tu Ŝadnej sensacji , obecnie przedstawiana treść 
regulaminu to wynik pewnych uzgodnień  i stosowania procedury . 
 
Za przyjęciem wniosku o uzupełnieniu porządku obrad na sesji w punkcie 5 o podpunkt 7 głosowało  
14 radnych ( jednogłośnie). 
 
 
Ad.2 
 
Protokół Nr XXX / 05 z poprzedniej sesji został zatwierdzony bez uwag – za przyjęciem głosowało  
14 radnych –jednogłośnie. 
 
 
Ad.3 
 
Przewodniczący RG odczytał treść „Informacji z prac Wójta .... „ . 
 
Radna Helga Kycia-Szczurek zapytała o sprawę mostku na ulicy Jana Pawła II ; Wójt wyjaśnił ,Ŝe 
droga naleŜy do  dróg wojewódzkich , jest to inwestycja  Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach ,  
sprawa jest omawiana i uzgadniana od czasu powodzi w 1997 roku , wg Instytutu Meteorologii  most 
naleŜałoby podnieść o ok.3mb , po zbadaniu lustra wody i odpowiednich obliczeniach , niestety jest to 
nierealne,  obecnie prowadzone są dodatkowe obliczenia , aby wzmocnić most i podnieść go o ok. 20 
cm ; radny Norbert Klinik zapytał o skrzyŜowanie z Raciborza w kierunku Łęgu ; Wójt potwierdził ,Ŝe 
ustawiono juŜ znak drogowy o zakazie wyprzedzania , malowane będą pasy –linia ciągła ; radny 
Gerard Pannek zapytał o sytuację Tartaku w Babicach ; Wójt odpowiedział ,Ŝe właściciele Tartaku 
opowiedzieli o problemach na rynku , szczególnie po wprowadzeniu obowiązku przeprowadzania 
przetargów przez Nadleśnictwo , kiedyś zatrudniano ok.50 osób ,teraz pracuje tam 8 osób , drewno 
trochę staniało po wichurze w listopadzie , ze względu na duŜe ilości połamanych drzew w lasach , na 
bieŜąco tną  głównie drewno na opał ,brakuje wielkich i opłacalnych zamówień , czasy trudne mają juŜ 
chyba za sobą , dzięki pomocy umarzającej podatki wobec Gminy udzielonej kilka lat temu przetrwali ; 
radna Helga Kycia-Szczurek zapytała o cel spotkania z CENTERTEL ; Wójt wyjaśnił ,Ŝe spotkanie 
miało charakter komercyjny , Firma będzie się reklamować w czasie Festynu Majowego , sponsoruje 
imprezę , są zadowoleni z postawienia masztu w Nędzy; radny Edward Zmuda  zapytał o spotkanie z 
prezesem GS-u ;Wójt poinformował ,Ŝe GS remontuje sklep i bar w Zawadzie Kś. , utwardzi  teren 
przed sklepem , dzięki porozumieniu Gmina zakupi kostkę ,a GS da robociznę na wykonanie  wjazdu 
do biblioteki i Ośrodka Zdrowia , ponadto usunięto stary kiosk , wycięto drzewa , GS planuje równieŜ 
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remont w sklepie w Górkach Śl.  i powiększenie powierzchni sprzedaŜy o część magazynową sklepu 
;radny Norbert Klinik zapytał o spotkanie w Banku Spółdzielczym w Kuźni R.  ; Wójt potwierdził ,Ŝe 
kontrola RIO wskazała istnienie tam lokaty bez aktualnego wzoru podpisu osób upowaŜnionych do jej 
rozdysponowania – podpisy uzupełniono , kwota lokaty 540 ,00 zł wpłynęła na dochody Gminy; innych 
pytań nie zgłoszono. 
 
 
 
Ad.4 
 
1. Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe Sprawozdanie z wykonania budŜetu za 2004 rok” wszyscy 

radni otrzymali na poprzedniej sesji ,14 marca br. więc kaŜdy miał czas i moŜliwość zapoznania 
się z jego treścią . 

2. Przewodniczący RG odczytał radnym treść Uchwały NR 4100/IV/75/2005 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Nędza 
sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2004 rok . 

3. Przewodniczący RG odczytał  niektóre z zapisów opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania 
budŜetu gminy przez Wójta Gminy za 2004 rok – dotyczące m.in. terminu posiedzenia , wyniku 
głosowania i wniosku końcowego. 

4. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ginter Jarzombek odczytał radnym treść wniosku o udzielenie 
Wójtowi Gminy Nędza absolutorium za 2004 rok. 

5. Przewodniczący RG odczytał radnym treść Uchwały NR 4100/IV/76/2005 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Nędza . 

 
 
Przewodniczący RG poprosił o dyskusję , stwierdzając m.in. całość dokumentów została przekazana 
radnym do wiadomości i była omawiana na posiedzeniach stałych Komisji , które mogły sformułować 
wnioski na piśmie lub teraz zgłaszać na sesji.;  nikt nie przystąpił do dyskusji nad przedłoŜonymi 
materiałami. 
 
 
Przewodniczący RG odczytał  treść uchwały ; 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI /  286 / 05 w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 
budŜetu Gminy Nędza i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Nędza za 2004 rok   głosowało 13 
radnych , przeciw nikt nie głosował, wstrzymał się od głosowania jeden radny. 
 
Wójt podziękował radnym za udzielone absolutorium , mówiąc m.in. cieszę się ,Ŝe wiele problemów 
zostało rozwiązanych w trakcie roku , i w ten sposób bez dyskusji mogli radni zagłosować na 
dzisiejszej sesji , jest to teŜ wynik całorocznej pracy mojej i całego zespołu , dołoŜę starań ,aby dalej 
realizować  tak właśnie wyznaczone mi zadania , jeszcze raz wszystkim dziękuję za jednogłośne 
poparcie. 
 
Ad.5 
1) Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nędzy mgr BoŜena Polaczek odczytała treść 

„Sprawozdania z działalności GOPS za 2004 rok”; Wójt  powiedział m.in. gratuluję pani kierownik 
odwagi przy podejmowaniu decyzji , jest tu sporo wątpliwości przy ustalaniu kryteriów socjalnych , 
często sam mam sygnały ,aby zagonić bezrobotnych , czy tych korzystających z pomocy 
społecznej do roboty , a jest jej na terenie Gminy sporo – nie ma takich  moŜliwości ,drugim 
przykładem jest to ,Ŝe ktoś z rodziny pracuje w Holandii , mają dochody , ale wg zaświadczeń nie 
mają Ŝadnych , dzieci kwalifikują się do doŜywania ,rodzina do wszystkich zasiłków – trzeba  po 
prostu sprawdzać w terenie , nie zawsze wierzyć papierom , teraz ten problem dotknął pomocy w 
formie stypendium szkolnego , zabrakło 20 tyś. zł ,dostaliśmy 26 tyś. , gro osób złoŜyło wnioski i 
skąd brać na to środki , znowu ok.46 tyś. zł trafi do tych samych rodzin , a nikogo nie moŜna 
zagonić do pracy , jeszcze raz dziękuję pani kierownik i pracownikom GOPS za pracę socjalną ; 
przewodnicząca Komisji Socjalnej radna Renata Bienia odczytała pozytywną opinię dotyczącą 
przedłoŜonego Sprawozdania ... ; radna Ewelina Krakowczyk  potwierdziła ,Ŝe problem zmuszenia 
bezrobotnych do podjęcia zatrudnienia przedstawił akurat na posiedzeniu Rady Zatrudnienia 
kierownik Powiatowego Urzędu Pracy –Stefaniak , jest stała liczba ok.1 tyś. osób ,które nie 
przyjmą Ŝadnej oferty – pobierają zasiłki i z tego utrzymują rodziny, bezrobotny z zagranicy 
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pobiera aktualnie zasiłek w wysokości 3,5 tyś. zł  , co jeszcze deprymuje pozostałych; radna 
Helga Kycia-Szczurek zapytała o bezradność , na czym polega praca socjalna w tym przypadku i 
czy ta bezradność jest na zawsze ; kierownik GOPS odpowiedziała ,Ŝe  problem dotyczy rodzin 
niepełnych , prowadzona jest tam przede wszystkim praca socjalna i udzielane wsparcie dot. 
takich problemów jak pielęgnacja dziecka, higiena , sprzątanie ,zakupy , kontrola oraz podsuwanie 
rozwiązań dotyczących konkretnej sytuacji ; radna Helga Kycia-Szczurek zapytała ,czy wskaźnik 
rodziny dot. ubóstwa (116) i bezrobocia (141) dotyczy tych samych rodzin ,czy róŜnych ; kierownik 
wyjaśniła ,Ŝe są to dane statystyczne , rodzina musi spełniać kryterium dochodowe , wpływ na to 
ma  teŜ często bezrobocie w rodzinie , dla osoby samotnej kryterium dochodowe wynosi 461 zł , 
dla osoby w rodzinie  316 zł ; radna Helga Kycia-Szczurek zapytała o sprawę osób starszych , czy 
stosowana jest zasada alimentowania ze strony najbliŜszej rodziny , dzieci ; kierownik 
odpowiedziała , Ŝe nie występuje się o alimenty , często są to rodziny wielopokoleniowe , 
przyjmuje się Ŝe formą alimentacji jest pokrywanie kosztów utrzymania domu , ogrzewania, 
stałych opłat, bierze się często pod uwagę równieŜ dochód drugiej rodziny wspólnie zamieszkałej 
,ale i tu występuje nieraz ubóstwo ; innych pytań nie zgłoszono.  

 
 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI / 287 / 05 w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z działalności 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nędzy za 2004 rok „  głosowało 14 radnych (jednogłośnie ). 
 
 
2) Wójt wyjaśnił m.in. w Szymocicach jest dwoje dzieci z bardzo rzadką chorobą , która wymaga 

leczenia specjalistycznego (poraŜenie mózgowe wraz z wadami oddechu) , dzieci te mogą 
korzystać z Poradni w Rybniku ,ale ktoś musi to finansować , ośrodek jest gminną jednostką 
organizacyjną , w związku z czym wymagane jest odpowiednie Porozumienie , które moŜna 
podpisać tylko za zgodą Rad z Nędzy i Rybnika , ponadto musi to być ujęte w budŜecie Gminy , 
koszt roczny nie przekroczy 2 tyś. zł  , ale trzeba przejść całą procedurę , mamy potwierdzenie z 
Rybnika , Ŝe taką uchwałę teŜ przygotują ; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI / 288 / 05  w sprawie współpracy z Miastem RYBNIK  w celu realizacji 
wspólnego przedsięwzięcia  głosowało 14 radnych ( jednogłośnie ).  
 
 
3) Przewodniczący RG odczytał treść wniosku uprawnionych organów Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Górkach Śląskich o nadanie imienia oraz treść uchwały; nie podjęto Ŝadnej 
dyskusji. 

 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI / 289 / 05 w sprawie nadania Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w 
Górkach Śląskich imienia JANA PAWŁA II   głosowało 12 radnych , wstrzymało się od głosowania  
2 radnych. 
 
4) Wójt wyjaśnił radnym ,Ŝe zmiana dotyczy budowy parkingu w Zawadzie Kś. , wstępnie 

otrzymaliśmy kwotę  68 tyś. zł ,co zapisano w projekcie , jednak zadanie musi być zrealizowane w 
ciągu jednego roku , my zakładaliśmy 2 lata , nastąpiła wstępna weryfikacja wniosku , więc naleŜy 
równieŜ dokonać przeniesienia kosztów , dodatkowe dochody w wysokości 42 tyś. zł planujemy 
uzyskać ze sprzedaŜy gruntów , bardzo liczymy na to dofinansowanie , kwota jest oczywiście 
zgodna z kosztorysem ,ale przed przetargiem , coś na pewno uda się zmniejszyć  , ponadto  na 
rozstrzygniecie wniosku musimy poczekać ok.60 dni , więc jest to apel do radnych , aby te kwoty 
zmian zachować w pamięci , w czerwcu nastąpi ostateczne rozstrzygnięcie , pewne prace są 
wykonywane , wiadomo ,Ŝe priorytetem będzie parking jako miejsce na organizację festynów , czy 
innych imprez plenerowych ,  kwoty są na razie wirtualne, wiadomo ,Ŝe zamierzamy równieŜ 
sprzedać  budynek przedszkola w Zawadzie Kś., , poprawiony załącznik moŜemy dosłać do 
Wniosku, inne Programy po zapoznaniu się z wymaganiami są nie do wykorzystania , razem z 
naszym złoŜono ok.300 wniosków ,zakwalifikuje się 80 z nich , oby nasz wniosek przeszedł; 
zastępca skarbnika Gizela Kowol wyjaśniła radnym zmiany w wieloletnim planie inwestycyjnym ; 
Przewodnicząca Komisji BudŜetowej radna Helga Kycia – Szczurek odczytała pozytywne opinie 
dotyczące projektowanych zmian w budŜecie Gminy na 2005 rok; radny Norbert Klinik zapytał 
,jakie będzie rozwiązanie w przypadku gdy projekt nie przejdzie; Wójt zapewnił ,Ŝe na pewno nie 
odejdziemy od tego zadania ,ale trzeba będzie rozłoŜyć realizację na kilka lat , ciułać środki , 
pierwszy etap to wydatki np. nie większe niŜ te 42 tyś. zł ; innych pytań nie zgłoszono. 
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Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI / 290 / 05 w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy na 2005 
rok  głosowało 14 radnych ( jednogłośnie ).  
 
5)  kierownik Zakładu Wodociągów i Usług Komunalnych inŜ. Marek Niewrzoł  przedstawił 

planowane zmiany spowodowane tym ,Ŝe na dzień 1.1.2005r wysokość środków obrotowych 
wyniosła 13 871,51 zł  ,( co nie jest związane z dotowaniem wodociągów ) ; Ŝadnych pytań nie 
zgłoszono. 

 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI / 291 / 05 w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy na 2005 
rok  głosowało 14 radnych ( jednogłośnie ).  
 
 
 
6) Przewodniczący RG odczytał treść uchwały ; Wójt wyjaśnił  , Ŝe zaległość wg wystawionej faktury 

razem z VAT wynosiła 84 tyś. zł , Firma wpłaciła podatek ,który Gmina musiała przekazać do 
Urzędu Skarbowego , dnia 22.03 Gmina wystawiła pierwsze wezwanie do zapłaty , na co Firma 
odpowiedziała prośbą o rozłoŜenie zaległości na raty , (nie umorzenie  naleŜności ) - jest to jedyne 
zobowiązanie tej Firmy wobec Gminy ,podatki płacą regularnie , bez zwłoki , dobrze by się stało 
,gdyby Gmina wyraziła zgodę , co znaczyłoby  , Ŝe w trudnych momentach dla danej działalności  
okazuje zrozumienie; Przewodniczący RG powiedział ,Ŝe skoro nie ma więcej pytań radnych  to 
naleŜy rozumieć ,Ŝe nie ma przeciwwskazań do pozytywnego rozstrzygnięcia wniosku; innych 
pytań nie zgłoszono. 

 
 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI / 292 / 05 w sprawie rozłoŜenia wierzytelności na raty  głosowało 13 
radnych , wstrzymał się od głosowania 1 radny, nikt nie głosował przeciw. 
 
 
 
7) Przewodniczący RG odczytał treść regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Nędza ; nie zgłoszono Ŝadnych pytań. 
 
 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI / 294 / 05  w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Nędza  głosowało 
12 radnych , wstrzymało się od głosowania 2 radnych , nikt nie głosował przeciw. 
 
Ad.6 
 
Kierownik GOPS mgr BoŜena Polaczek poinformowała radnych o stanie sprawy toczącej się przed 
Sądem Rejonowym w Raciborzu o umieszczenie podopiecznej w domu opieki , ze względu na zły stan 
zdrowia psychicznego , rozprawa odbędzie się 6 maja br. ; radna Ewelina Krakowczyk potwierdziła ,Ŝe 
obecnie w Raciborzu są wolne 3 miejsca , więc tam moŜe zostać skierowana chora; Wójt powiedział , 
Ŝe ze względu na obecne przepisy to Gmina musi pokrywać koszty utrzymania osoby samotnej w 
domu opieki ,gdy ta nie posiada wystarczających środków na utrzymanie –ok.1800 zł miesięcznie , 
obecnie nie ma takiej osoby , z trzech , które się starały o miejsce  dwie osoby zrezygnowały . 
 
 
Radni zapoznali się zamiarem Urzędu Miasta Katowice likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Szpitala im prof. Emila Michałowskiego w Katowicach ; sekretarz gminy mgr 
Krystyna Tront  poinformowała ,Ŝe zgodnie z art.89 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym  jeŜeli organ 
stanowiący nie zajmie stanowiska w sprawie wydania opinii to Rada Miasta Katowice uwaŜa je za 
przyjęte w brzmieniu mu przełoŜonym , jako opinię pozytywną , negatywne stanowisko wymagałoby 
podjęcia uchwały , która jest przygotowana , jeŜeli taka by była wola radnych na sesji ;  
Przewodniczący RG zapytał, czy radni są przeciwni likwidacji Szpitala i przekształcenia go w 
jednostkę prywatną  - nie zgłoszono takiej inicjatywy; stanowisko Rady Miasta Katowice 
zaakceptowano pozytywnie. 
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Przewodniczący RG odczytał pismo Wicewojewody Śląskiego dot. moŜliwości uŜywania dodatkowych 
nazw miejscowości i obiektów fizjograficznych w językach mniejszości narodowych; sekretarz gminy 
potwierdziła ,Ŝe nawet gdy Gmina jako całość nie spełnia tego kryterium 20% zadeklarowanych 
mieszkańców mniejszości niemieckiej to w poszczególnych miejscowościach mogą zostać 
przeprowadzone konsultacje ,na zasadach ustalonych przez Radę Gminy i następnie moŜna 
przeprowadzić całą procedurę zgodnie z ustawą , z tym Ŝe budŜet Państwa pokrywa jedynie koszty 
związane z wymianą tablic informacyjnych ,pozostałe koszty ponosi budŜet Gminy . Przewodniczący 
RG zapytał ,czy radni występują z inicjatywą stosowania nazw niemieckich na terenie Gminy – radni 
jednogłośnie stwierdzili ,Ŝe z inicjatywy Rady Gminy taki wniosek nie zostanie zgłoszony. 
 
 
Przewodniczący RG odczytał treść pisma z kancelarii Sejmu dot. przyjęcia Uchwały Nr XXX / 282/ 05 ; 
dalsza inicjatywa naleŜy do sejmowej Komisji Ustawodawczej. 
 
 
Radna Helga Kycia – Szczurek powiedziała ,Ŝe na ul. Sienkiewicza skradziono 2 kratki ściekowe , 
naleŜałoby je uzupełnić ; Wójt potwierdził, Ŝe kradzieŜe kratek to ostatnio plaga na terenie naszej 
Gminy , będziemy chyba zastępować kratki metalowe betonowymi ,lub teŜ naleŜałoby je przyspawać 
do istniejących instalacji . 
 
Radny Norbert Klinik poinformował ,Ŝe rolnicy  dostali pismo dotyczące dróg dojazdowych do pól ,  
z treści wynika ,Ŝe to Gmina jest właścicielem rowów , czy nie moŜe w takim razie Gmina zapobiec 
zasypywaniu rowów , zaorywaniu poboczy  itp.; Wójt powiedział ,Ŝe Gmina jeszcze nie ma 
uregulowanego stanu prawnego rowów ;radny Norbert Klinik zapytał ,czy to znaczy ,Ŝe za zniszczenie 
rowów nikt nie odpowie; Wójt powiedział ,Ŝe zakończono pomyślnie komunalizację  „czerwonej szkoły” 
, ponadto zna stan np. geodezyjny rzeki Suminy ,której przebieg wg mapy jest przesunięty kilkanaście 
metrów , a nie ma środków na przeprowadzenie dokładnych pomiarów , a co dopiero gdy ruszy się 
sprawę rowów, geodeci nie nadąŜą z pracami ; radny Norbert Klinik powiedział ,Ŝe kaŜda droga ma 
pas zachowany jako pobocze , jednak jest to przez rolników zaorywane beŜ Ŝadnych sankcji ze strony 
właścicieli dróg ;Wójt potwierdził ,Ŝe na spotkaniach z sołtysami ten sam problem jest omawiany , 
rolnicy co roku po prostu „podbierają  skibkę” ,moŜe problem zostanie rozwiązany w najbliŜszych 
latach , to samo dzieje się w Górkach Śląskich , w Babicach ; radny Gerard Pannek powiedział ,Ŝe 
naleŜy rozpocząć proces przejmowania rowów ,aby wstrzymać degradację poboczy , proponuje 
równieŜ wysłać do rolników informację , czym grozi zaorywanie poboczy , rowów , jaka za to moŜe być 
kara ; radny Norbert Klinik powiedział, Ŝe moŜe być problem przy powodzi , gdzie ta woda będzie 
spływać ;radny Gerard Pannek powiedział ,Ŝe kiedyś były Spółki Wodne , teraz ich nie ma ; Wójt 
potwierdził ,Ŝe reaktywowanie spółek wodnych nie sprawdziło się , rolnicy mieli dać po 5 zł , nie 
zgodzili  się ; radny Joachim Halfar powiedział ,Ŝe kiedyś Erwin Rzodeczko siedział w czasie poboru 
podatku i chciał kasować ,ale ktoś dobrze poinformowany powiedział ,Ŝe zgodnie z nowym prawem 
wodnym nie ma juŜ takiego obowiązku i nikt juŜ nie zapłacił grosza; Wójt powiedział ,Ŝe pobór wody z 
rzeki Suminy jest kontrolowany , nikt nie pobiera wody bez odpowiedniego zezwolenia , ostatnio toczy 
się sprawa dotycząca stawów w ŁęŜczoku , są odwołania i protesty , jedynie Kuczera posiada juŜ 
prawomocne pozwolenia , obecnie toczą się dwa dodatkowe postępowania , naleŜy to do Starostwa; 
radny Joachim Halfar powiedział ,Ŝe w Nędzy na bieŜąco rowy kopią osoby skierowane wyrokiem 
Sądu do prac społecznych . 
 
Wójt poinformował ,Ŝe wyjaśniła się sprawa wyciekającej wody na ul. Akacjowej – jest to woda z 
szamba na osiedlu . 
 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,Ŝe wyczerpano porządek obrad i nie ma więcej pytań i wniosków 
zamknął sesję Rady Gminy i zakończył obrady ( godz.17.10 ). 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
protokołowała K. Tront 


